
 
 

Repræsentantskabsmøde 2023 – Referat 
 

Tid: 25. september 2023 kl. 19:30 

Sted: Østervangskirken, Dommervangen 2. 2600 Glostrup 

 

 

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog Jørgen Degn Bjerrum, provst i Rødovre-Hvidovre provsti. 

Valgt med akklamation 

Dirigenten konkluderede at mødet var lovligt indvarslet. 

Til referent var Martin B. Hansen udpeget 

Der var 26 stemmeberettigede menighedsråd til stede. 

 

2. Årsberetning 
Formanden forelagde beretningen for repræsentantskabet.  

Beretningen blev suppleret med en stor tak til KAM´s medarbejdere, for at gøre det 

muligt at drive KAM. 

 

Der blev spurgt ind til hvad den nye økonomilov betyder i forhold til regnskabspraksis 

for KAM. Der blev svaret hertil, at der ingen ændringer er i forhold til udarbejdelsen af 

KAM´s regnskab. 

 

Der blev spurgt ind til forsøgsordning med 4 dages arbejdsuge og arbejdstid. 

Der blev svaret hertil, at med undtagelse af enkelte medarbejdere er arbejdstiden 

stadig 37 timer, men fredage er lukkedag på telefon og mail. Her kan medarbejderne 

fordybe sig, og ikke blive forstyrret. 

 

Beretningen blev godkendt med applaus. 

 

 

3. Forelæggelse af årsregnskab for 2022 
Formanden fremlagde regnskabet for 2022. 

          Revisionsprotokollatet forelå uden særlige bemærkninger.  

Regnskabet blev taget til efterretning. 

 

4. Forelæggelse af budgetforslag og medlemsbidrag for 2024 
Budgetforslaget for 2024 blev forelagt af formanden. Budgettet for KAM, er modsat i 

menighedsrådene ikke et endeligt budget, og der kan arbejdes med det hele året. 

Budgettet udviser et nul-resultat. 

 

Budgetforslaget blev taget til efterretning. 

 

Medlemsbidraget for 2024, blev forlagt repræsentantskabet. 



 
Det bliver udarbejdet på baggrund af blandt andet posteringsmængde, og kan svinge 

fra år til år afhængig af aktiviteten i de enkelte medlemskirker. 

Det blev oplyst, at Stenløse og Veksø bliver til et sogn pr. 01.01.2024, og derfor 

reguleres medlemsbidraget for de to kirker ved sammenlægningen. 

Der blev spurgt til om man opgør det pr. sognebarn, med og uden kirkegård. 

Der blev svaret hertil, at der er forsøgt andre mulige opgørelsesmodeller, A-indkomst, 

eller ligningen f.eks. Men det kan slet ikke give et retfærdigt, eller retvisende billede af 

hvad man skal betale  

Medlemsbidraget blev vedtaget. 

 

 

5. Indkommende forslag 
Der forelå ingen indkommende forslag til behandling. 

 

6. Forslag til vedtægtsændringer 
Forslag til nye vedtægter pr. 01.01.2024, efter at forsøgsordningen er ophævet pr. 

31.12.2023, og samarbejder er gjort permanente. 

Ændringer til §1 blev gennemgået uden bemærkninger hertil. 

Ændringer til §2 blev gennemgået uden bemærkninger hertil. 

Ændringer til §3 blev gennemgået uden bemærkninger hertil. 

Ændringer til §4 blev gennemgået, med bemærkning om 2/3 dels reglen der træder i 

kraft med ændringen. Forslaget blev fastholdt i sin ordlyd. 

Ændringer til §5 blev gennemgået, med ændringen som følger: Adressen udgår og der 

henvises til hjemmesiden. 

Ændringer til §6 blev gennemgået uden bemærkninger hertil 

Ændringer til §7 blev gennemgået uden bemærkninger hertil. 

Ændringer til §8 blev gennemgået uden bemærkning hertil. 

 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 26 for, nul imod.  

 

7. Valg af Formand 
Bestyrelsen foreslog genvalg af Hans-Henrik Nielsen, Måløv 

 

Valgt med applaus. 

 

8. Valg af seks bestyrelsesmedlemmer 
Kandidater kan opstilles på repræsentantskabsmødet. 

(Bestyrelsen består af 7 menighedsrådsmedlemmer. 2/3 af bestyrelsens medlemmer 

skal være læge medlemmer af et menighedsråd. Hvis et bestyrelsesmedlem udtræder 

af menighedsrådet ved valgperiodens udløb, kan vedkommende fortsætte i bestyrelsen 

indtil det kommende repræsentantskabsmøde. 

 

Bestyrelsen konstituerer sig med næstformand. 

 

Bestyrelsen kan supplere sig med indtil to sagkyndige medlemmer, der er medlemmer 

af folkekirken.) 

 

Opstillede kandidater var: 

Inger Holst, Rødovre 

Christen Fihl, Ølstykke 

Benny Klitbo, Glostrup 



 
Carsten Mulnæs, Lynge, Sorø 

Finn Schulz, Rosenvænget 

Mogens Slot Nielsen, Tune 

 

Alle blev (gen)valgt med applaus. 

 

 

9. Eventuelt 
- I kontoplanen fremgår der stadig betaling til KAM som en forsøgsordning. Ved vi 

hvad den ændres til? – Nej, ikke på nuværende tidspunkt, men der kommer ny 

formåls- og artskontoplan. 

- Tak for de gode parkeringsmuligheder til mødet, det vil vi meget gerne have næste 

gang også – inkl. handikap parkering. 

 

10. Fastsættelse af næste års repræsentantskabsmøde 
Bestyrelsen forslår mødet afholdt mandag den 30.09.2024 – godkendt. 

 

 

 

 

Referat godkendt af dirigenten. 

 

Dato: 

 

 

Jørgen Degn Bjerrum 

 

 

 

_______________________________________________ 

 

 


